
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. juli 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1219 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1219:  

”Mener ministeren fortsat, at der er tale om almindelig kommunal  

hjemmesygepleje, når flere og flere ældre borgere føler sig tvunget til at lade sig  

indlægge på kommunale akutpladser i forlængelse af deres behandling på  

sygehusene, jf. ministerens svar på alm. del spørgsmål 1105 og 1106 (2016-17)?” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperiode er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fri- 

sten. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio september 2018.  

 

 

Med venlig hilsen 
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